

World class chamber music and recitals
世界級室內樂及獨奏音樂會

Rockstar Violinist Nemanja Radulović

with Laure Favre-Kahn, piano

搖滾小提琴家 賴杜洛域奇
費樂肯鋼琴伴奏

HK RECITAL DEBUT!
香港獨奏首演

"A musician who can set crowds on fire."

Le Monde de la Musique

"...a thoughtful, intelligent and fiery player..."

MusicWeb International

15 May 2017

Monday 星期一 8pm

Hong Kong City Hall, Concert Hall

香港大會堂音樂廳

\$480 / \$300 / \$180 / \$80

Rockstar Violinist Nemanja Radulović 搖滾小提琴家 賴杜洛域奇

"Nemanja is dazzling — a really serious, and exciting musician." **Classic FM (London)**

「賴杜洛域奇，一位非常認真及熱情洋溢的音樂家，實在令人着迷。」英國倫敦《Classic FM》

About Nemanja Radulović

In just a few years, violinist Nemanja Radulović has taken the classical music world by storm. As one of the most engaging performers on stage today, this is one musician you have to see live. With his extravagantly flowing locks, gothic fashion style and show-stopping virtuosity, Nemanja is shaking up the image of a classical musician. In 2015, he received an ECHO klassik award and an ELLE style award (musician of the year), and he has also been awarded 'Best Artist' in 2014 and 'International Revelation of the Year' in 2005 by Victoires de la Musique. An exclusive artist with Deutsche Grammophon, he has released two acclaimed albums "Journey East" and "Bach". His compelling performances have given him rockstar status and made him a must-see performer.

www.nemanjaviolin.com

Programme

BACH	Chaconne from Partita No.2
STRAUSS	Violin Sonata in E-flat, Op.18
PROKOFIEV	Violin Sonata No.2 in D Major
WIENIAWSKI	Variations on an Original Theme

About Premiere Performances

Founded in 2007 as a registered charity, Premiere Performances brings the world's best performers of recitals and chamber music to Hong Kong. From internationally celebrated musicians to the world's brightest rising stars, our concerts, chamber music festival, and outreach/education programmes feature the highest quality performances that are accessible to all.



The content of this programme does not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. 節目內容並不反映香港特別行政區政府的意見。

Upcoming Recitals 最新演奏會

Piano Recital & Improvisations
Gabriela Montero
鋼琴獨奏會及古典即興演奏 蒙特羅

25 April 2017 (Tuesday) 8 PM
Hong Kong City Hall, Concert Hall
香港大會堂音樂廳



Dynamic Duo

Augustin Hadelich, violin
Joyce Yang, piano
赫德里希及梁喜媛小提琴及鋼琴二重奏

5 June 2017 (Monday) 8 PM
Hong Kong City Hall, Concert Hall
香港大會堂音樂廳



關於賴杜洛域奇

只是短短幾年間，賴杜洛域奇已經令古典音樂界風雲再起。作為當今古典音樂舞台上最觸目的樂手之一，樂迷務必到場親身感受其魅力。他那蓬鬆的長髮、歌德式的服裝及令人拍案叫絕的演出，誓要一反傳統，顛覆大家對古典音樂家的刻板印象。他在2015年獲頒發回聲古典音樂獎大獎及ELLE 風格獎(年度音樂家)，更先後於2005年及2014年獲法國「音樂之光」頒發「年度國際最具潛力藝術家」及「最佳藝術家」獎。作為DG唱片旗下獨家藝人，他灌錄了兩張著名專輯：《東方之旅》及《巴赫》。他熱情奔放的演出，有如搖滾巨星般耀眼，實在不容錯過。

曲目

巴赫	夏康舞曲，選自第二號無伴奏小提琴組曲
史特勞斯	降E大調小提琴奏鳴曲，作品18
浦羅哥菲夫	D大調第二號小提琴奏鳴曲
維尼奧夫斯基	原創主題變奏曲

關於飛躍演奏香港

飛躍演奏香港於2007年成立，是註冊慈善團體，專為本地帶來環球頂尖音樂家，呈獻室內樂及獨奏音樂會。我們邀來國際上享負盛名的音樂家及舉世矚目的明日之星參與音樂會、室內樂音樂節和外展及教育活動，讓所有人都可以親身感受最優質的現場音樂演奏。

Tickets are available at URB TIX 門票現於城市售票網有售	
Mobile Ticketing App 流動購票應用程式	My URB TIX (Android & iPhone/iPad version)
Internet Booking 網上購票	www.urbtix.hk
Credit Card Telephone Booking 信用卡電話購票	2111 5999
Programme Enquiries 節目查詢	9545 6851 / info@pphk.org
Ticketing Enquiries 票務查詢	3761 6661

Series Proudly Supported by 